

TIME TABLE

Thursday 31/08/2006

10.30-15.40 Scrutineering
16.00-19.15 Non-qualifying practice

Friday 01/09/2006

08.00-12.55 Non-qualifying practice
15.50-18.25 Qualifying practice

Saturday 02/09/2006

09.15-10.30 Qualifying practice
11.00-17.20 Qualifying heats (13)
17.45-18.00 Second Chance Heat (Super-ICC)

Sunday 03/09/2006

09.30-10.15 Qualifying heats (2)
10.45 Pre-Final (Super-ICC)
11.20 Pre-Final (Junior)
13.00 Race 1 (ICC)
14.05 Final (Super-ICC)*
14.45 Final (Junior)*
15.30 Race 2 (ICC)

* live TV broadcasting on Eurosport 2

CLASSIFICATIONS

Provisional classification of the CIK-FIA European ICC Championship before the last round in Mariembourg:

ICC : 1. Alessandro Giuletti (I) 74 points; 2. Ken Alleman (CH) 68; 3. Ernst Behrens (D) 54; 4. Omar Mambretti (I) 41; 5. Verdi Geurts (NL) 40; 6. Marcel Jeleniowski (D) 27; 7. Martin Frasnelli (I) 21; 8. Thomas Knopper (NL) 19; 9. Sascha Steinhart (D) 17; 10. Paul Louveau (F) 17; ...

Classifications of the Regional Qualifications to the CIK-FIA European Junior Championship:

Northern Region: 1. Esapekka Lappi (FIN); 2. Yannick De Brabander (B); 3. Jesper Wernersson (S); 4. Jack Te Braak (NL); 5. Toomas Heikkinen (FIN); ...

Western Region: 1. Will Stevens (GB); 2. Antonio Costa (P); 3. Miquel Monras (E); 4. Scott Jenkins (GB); 5. Jordi Cunill (E); ...

Central Region: 1. Felice Tiene (I); 2. Libor Toman (CZ); 3. Flavio Camponeschi (I); 4. Peter Antonfeld (D); 5. Matteo Viganò (I); ...

The full results of all CIK-FIA Championships are available on www.cikfia.com.

The results of the Mariembourg races will be published **live** on www.cikfia.com.

PRESENTATION

Three major titles to be awarded

The entry lists for the Mariembourg event, in Belgium, cut a fine figure with no fewer than 199 drivers of different ages who hail from very varying backgrounds.

The World Cup for the top category of gearbox karts, Super-ICC, will be held there. The importance of the occasion can be measured to the number of entries: there will be 52 competitors at the start, i.e. five more than in 2005. The favourites will be no other than Francesco Laudato and Roberto Toninelli. The former is the outgoing winner of the World Cup held twelve months ago in Italy, and the latter has recently landed the European Champion title of the category. Those who will try to match them will be Alessandro Piccini (quadruple World Champion), Manuel Cozzaglio, Andrea Benedetti and Alessandro Manetti. Their Italian-sounding names clearly show where they come from. As regards foreigners, a surprise from the Dutchmen Robert Dirks (winner of the World Cup in 2003) and Riccardo Van der Ende or from the Frenchman Arnaud Kozlinski cannot be dismissed. Finally, another distinctive feature of the World Cup will be the sight of some direct drive 100cc Formula A specialists handling the gearboxes of 125cc karts: among others, Italy's Marco Ardigo, France's Jules Bianchi, Belgium's Jonathan Thonon and Bas Lammers from the Netherlands will take up the challenge.

The «second division» 125cc gearbox kart drivers of ICC will fight it out for the third and last time this season within the framework of their European Championship. The title will probably come down to a fight between the Italian Alessandro Giuletti, the Swiss Ken Allemann and the German Ernst Behrens.

The third category in contention at Mariembourg will be that of the up-and-coming generation, namely 13 to 15 years old Juniors. They will be allowed to compete in this event on the 'Karting des Fagnes' circuit because they have successfully gone through the regional qualifications which were simultaneously organised in July at Thy-Hanstholm (Denmark), Braga (Portugal) and Sarno (Italy). These qualifications have enabled the Finn Esapekka Lappi to stand out ahead of the Belgian Yannick De Brabander in the Northern Region. Those who climbed on the final podium of the Western Region were the Briton Will Stevens, the Portuguese Antonio Da Costa and the Spaniard Miquel Monras. As for the Central Region, the winner was the Italian Felice Tiene, ahead of the Czech Libor Toman.

HORAIRE

Jeudi 31/08/2006

10.30-15.40 Vérifications techniques
16.00-19.15 Essais non-qualificatifs

Vendredi 01/09/2006

08.00-12.55 Essais non-qualificatifs
15.50-18.25 Essais qualificatifs

Samedi 02/09/2006

09.15-10.30 Essais qualificatifs
11.00-17.20 Manches qualificatives (13)
17.45-18.00 Repêchage (Super-ICC)

Dimanche 03/09/2006

09.30-10.15 Manches qualificatives (2)
10.45 Préfinale (Super-ICC)
11.20 Préfinale (Junior)
13.00 Course 1 (ICC)
14.05 Finale (Super-ICC)*
14.45 Finale (Junior)*
15.30 Course 2 (ICC)

* retransmission TV en direct sur Eurosport 2

CLASSEMENTS

Classement provisoire au Championnat d'Europe CIK-FIA d'ICC avant la dernière épreuve à Mariembourg (B):

ICC: 1. Alessandro Giuletti (I) 74 points; 2. Ken Allemann (CH) 68; 3. Ernst Behrens (D) 54; 4. Omar Mambretti (I) 41; 5. Verdi Geurts (NL) 40; 6. Marcel Jeleniowski (D) 27; 7. Martin Frasnelli (I) 21; 8. Thomas Knopper (NL) 19; 9. Sascha Steinhardt (D) 17; 10. Paul Louveau (F) 17;...

Classements des Qualifications Régionales au Championnat d'Europe CIK-FIA des Juniors:

Région Nord: 1. Esapekka Lappi (FIN); 2. Yannick De Brabander (B); 3. Jesper Wernersson (S); 4. Jack Te Braak (NL); 5. Toomas Heikkinen (FIN);...

Région Ouest: 1. Will Stevens (GB); 2. Antonio Costa (P); 3. Miquel Monras (E); 4. Scott Jenkins (GB); 5. Jordi Cunill (E); ...

Région Centre: 1. Felice Tiene (I); 2. Libor Toman (CZ); 3. Flavio Camponeschi (I); 4. Peter Antonfeld (D); 5. Matteo Vigano (I); ...

Les classements complets des Championnats CIK-FIA sont disponibles sur www.cikfia.com. Les classements de Mariembourg seront publiés **en direct** sur www.cikfia.com.

PRÉSENTATION

Trois titres majeurs à décerner

Les listes des inscrits à l'épreuve de Mariembourg, en Belgique, ont fière allure, présentant pas moins de 199 pilotes, d'horizons, d'expérience et d'âges très différents.

La catégorie-reine des karts à boîte de vitesses, la Super-ICC, y disputera sa Coupe du Monde. L'importance de l'évènement se mesure au nombre des inscrits: ils seront 52 au départ, soit cinq participants de plus qu'en 2005. Les favoris ne seront autres que Francesco Laudato et Roberto Toninelli. Le premier est le vainqueur sortant de la Coupe du Monde, courue il y a douze mois en Italie; le second a récemment enlevé le titre de Champion d'Europe de la catégorie. Pour leur donner la réplique, répondront présents Alessandro Piccini (quadruple Champion du Monde), Manuel Cozzaglio, Andrea Benedetti et Alessandro Manetti. La consonnance de leurs noms et prénoms ne laisse planer aucun doute: tous sont Italiens. Du côté des étrangers, une surprise de la part des Néerlandais Robert Dirks (vainqueur de la Coupe du Monde en 2003) et Riccardo Van der Ende ou du Français Arnaud Kozlinski n'est pas à exclure. Enfin, une autre curiosité propre à la Coupe du Monde sera de voir quelques spécialistes de la Formule A (100cc à prise directe) manier la boîte de vitesses des 125cc: l'Italien Marco Ardigo, le Français Jules Bianchi, le Belge Jonathan Thonon et le Néerlandais Bas Lammers, entre autres, relèveront ce défi.

Les pilotes de la «deuxième division» des karts 125cc à boîte de vitesses, l'ICC, s'affronteront pour la troisième et dernière fois de la saison dans le cadre de leur Championnat d'Europe. La course au titre devrait se résumer à une lutte entre l'Italien Alessandro Giuletti, le Suisse Ken Allemann et l'Allemand Ernst Behrens.

La troisième catégorie en lice à Mariembourg sera celle de la génération montante, à savoir les Juniors âgés de 13 à 15 ans. Pour mériter leur présence sur le circuit du «Karting des Fagnes», les Juniors ont préalablement du passer par les qualifications régionales simultanément organisées en juillet à Thy au Danemark, Braga au Portugal et Sarno en Italie. Ces qualifications avaient permis au Finlandais Esapekka Lappi de se mettre en évidence lors de l'épreuve de la Région Nord et d'y devancer le Belge Yannick De Brabander. Dans la Région Ouest, le podium final avait réuni le Britannique Will Stevens, le Portugais Antonio Da Costa et l'Espagnol Miquel Monras. Quant à la Région Centre, elle avait vu la victoire de l'Italien Felice Tiene, devant le Tchèque Libor Toman.